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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU ZDRAVOTNĚ SOCIÁLNÍ FAKULTY 
JIHOČESKÉ UNIVERZITY V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH ZE DNE  25.10. 2010  

 
Přítomní členové (bez titulu): O. Doskočil, P. Zimmelová, A. Hudáčková, L. Kozlová,  
J. Vitoň, , L. Martínek, P. Scholz, A. Staníková, V. Pražmová 
Omluveni (bez titulu): D. Prouza,  L. Hořáková V. Šnorek,  K. Joudalová 
 
Hosté (bez titulu): M. Velemínský, V. Tóthová, B. Papáček, A. Mojžíšová,  
Program: 

1. Studentské hodnocení výuky 
2. Praxe 
3. Technické záležitosti 
4. Dotazy studentů 
5. Různé 

 
Přítomní členové v úvodu zasedání AS ZSF plným počtem 9 přítomných členů odsouhlasili 
program zasedání AS ZSF JU. Členové AS ZSF  souhlasili i s přesunutím bodu 2 programu 
na pozdější dobu, kdy se dostaví student  J. Ratiborský, který bude tento bod prezentovat. 
Dále členové AS ZSF souhlasili s tím, aby průběh jednání zapisovala  JUDr. Věra Pražmová. 
Hlasování : 

 PRO:  9 
 PROTI: 0 
 ZDRŽEL SE:  0 
Vzhledem se studentské tématice dnešního AS senát povede studentská místopředsedkyně A. 
Staníková. 

 

Ad. 1 Studentské hodnocení výuky 
 

Senátorka Staníková informovala o studentském hodnocení výuky za letní semestr  
akademického  roku 2009/2010. Hodnocení bude ukončeno k 31.10.2010, účast studentů je i 
přes reklamu nízká. Hodnocení výuky v letním semestru se nemohou účastnit  studenti, kteří 
v letním semestru studium ukončili vykonáním SZS, neboť  poté již nemají status studenta a 
není jim umožněn přístup do STAGU. 
Předseda AS navrhl otevřít hodnocení dříve, např. již od května tak, aby budoucí absolventi 
se  ho mohli účastnit.  Senátor Scholz  navrhl uskutečnit anketu hodnocení absolventů. 
Následovala diskuze k tomuto návrhu. Jeho uskutečnění  by bylo  možné pouze písemným 
obesláním absolventů,  jež by z hlediska ochrany dat mohlo provést pouze studijní oddělení.  
Senátorka Kozlová upozornila na zkušenosti ze ZF JU, kde v obdobné anketě činila 
návratnost pouze 10%. Hodnocení absolventů by mělo být navíc, vedle klasického  
studentského hodnocení v jednotlivých semestrech akademického roku.  
Dále byla diskutována možnost  vytvořit základní společnou sadu otázek stejnou pro všechny 
fakulty JU a dále sadu individuální, kterou by si každá fakulta doplnila dle potřeby.  
Předseda AS se dále dotázal na tvorbu studentského webu. Senátorka Staníková informovala, 
že s touto problematikou se čeká na nové vedení JU, neboť je nutná finanční podpora 
projektu.  
Součástí studentského webu by mohlo být i SHV.  
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Ad. 3 Technické záležitosti  
 
3.1.  El. rozvody pro notebooky  
Senátorka Staníková se dotázala vedení fakulty na možnost úprav rozvodů elektřiny 
v posluchárnách tak, aby  mohli  studenti  používat notebooky napojené do el. sítě.  Tajemník 
fakulty uvedl, že při stavbě budovy se s tímto nepočítalo, úpravy by si vyžádaly stavební 
zásahy, změnu nábytku apod. Bylo by nutné přesně specifikovat požadavek,  aby mohla být 
provedena kalkulace ceny. Děkan upozornil, že možným finančním zdrojem by mohl být i 
rozvojový projekt. 
Senátorka Zimmelová tlumočila své zkušenosti z UK, kde studentům z finančních i 
bezpečnostních důvodů není umožněno napojit se do sítě a pokud chtějí používat notebook, 
musí si nosit záložní baterii. 
Senátor Martínek upozornil, že je nutné zvážit, zda vzhledem k technickému pokroku, kdy se 
dá  předpokládat vývoj  kvalitnějších baterií, by stavební úpravy nebyly zbytečné. 
Závěr : Senátorka Staníková poděkovala tajemníkovi za vstřícný přístup, problém by měla 
zmapovat Studentská rada. 
 
3.2. Současný stav menzy 
Senátorka Staníková   upozornila na neuspokojivý stav v menze – dlouhé fronty na cca 3/4 
hod. Studenti i vyučující se během polední pauzy nestíhají naobědvat. Obdobná je situace i 
v bufetu univerzitní knihovny. Senátor Martínek upozornil na nekvalitní mytí příborů 
v menze. 
Závěr : děkan přislíbil situaci projednat a požádat o nápravu vedoucího kolejí a menz p. 
Vrtišku. Obdobně učiní i Studentská rada.    
 
3.3. Prostory pro dobrovolnické programy  
Senátorka Staníková se dotázala, jaké prostory mají k dispozici dobrovolnické programy. 
Tajemník fakulty informoval o tom, že v současné době dobrovolnické programy využívají 
prostory v budově H nemocnice a dále různé prostory v budově E. Destinové. Probíhají však 
jednání se Správou domů Města Č Budějovice  o rekonstrukci přízemí objektu E. Destinové, 
kde je uvažováno i s místnostmi pro dobrovolnické programy.  
 

Ad. 2 Praxe 
 

Na jednání senátu se dostavil student Jan Ratiborský  a přednesl dotaz, zda by studentům 
nemohlo být umožněno absolvovat část povinné praxe volitelně, např. dle zaměření 
bakalářské práce.  
Závěr : Prof. Tóthová přislíbila na prosincovém jednání senátu informovat, zda příslušná 
právní úprava (vyhl. č. 39/2005 Sb., kterou se stanoví minimální požadavky na studijní 
programy k získání odborné způsobilosti k výkonu nelékařského zdravotnického povolání 
v platném znění  a metodický pokyn k jejímu provedení) umožňuje volbu praxe v rámci 
závěrečné práce a v jakém rozsahu. 
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Ad. 4. Dotazy studentů   
 

Ad.4.1 

Senátorka Staníková tlumočila dotaz studentů navazujícího studia RPBP,   zda pro studenty 
přicházející z jiných oborů fungují rozdílové kurzy, neboť přednášející často přednáší stejnou  
látku jako v bakalářském studijním programu. K tomu doc. Mojžíšová uvedla, že rozdílové 
kurzy   jsou určeny pouze pro doplnění zdravotní problematiky a zajišťuje ze katedra 
klinických oborů.  Doc. Kozlová upozornila, že je chybou vyučujících, pokud látku opakují. 
Studenti si musí neprobranou látku dostudovat. Shodně předseda AS uvedl, že  nelze snižovat 
úroveň magisterského studia  a student přijatý do navazujícího studijního programu, buď látku 
zvládne nebo nikoli.  

Ad. 4.2.  

Studenti studijního oboru  zdravotnický záchranář   se prostřednictvím senátorky  Staníkové 
dotazují, proč mohou volit pouze 1 volitelný předmět vyučovaný na Pedagogické  fakultě . 
Konkrétně se jedná o tělesnou výchovu.   

Tajemník fakulty upozorňuje na finanční nákladnost  refundace  výuky volitelných předmětů 
na  PF. 

Přítomní studenti uvádí, že aby splnili všechny požadované kredity, nezbývá jim často nic 
jiného,  než zvolit několik TV, neboť počet volitelných předmětů a jejich kapacita je omezen.  

Doc. Kozlová odkázala na běžnou praxi na EF, kdy prvních 14 dní semestru jsou otevřeny 
všechny volitelné předměty  a student má  možnost „vyzkoušet si„ , který předmět  mu bude 
vyhovovat. Přítomní studenti  navrhují umožnění dodatečného zápisu do Stagu. 

Předseda AS upozorňuje, že je nedostatečně využíván studijní a zkušební řád univerzity, který 
umožňuje různé blokace předmětů apod.  

Dále byla diskutována ekonomická otázka této problematiky i ve vztahu k jednotlivým 
katedrám. Pokud nejsou opakovaně naplněny některé volitelné předměty, mělo by dojít 
k jejich změně a k přehodnocení úvazků vyučujících.  

Závěr:   uvedená problematika je v řešení, posun  přislíben v příštím semestru. Pokud se jedná 
o omezení počtu volitelných TV pro obor zdravotnický záchranář, vedení fakulty ujistilo 
studenty, že žádný pokyn k omezení volby   TV nebyl vydán.    

Ad. 4.3 

Studenti  prostřednictvím senátorky Staníkové upozorňují na  nevhodné chování a často i 
překračování  kompetencí  ze strany sekretářky katedry klinických oborů pí Škopové. 

 Závěr: Vedení  fakulty  přislíbilo v příštích cca 3 měsících věc řešit, zejména po organizační 
stránce.  

Ad. 4.4.  

Studenti upozorňují na nedostatek některých titulů  k vypůjčení v Akademické knihovně.  

Závěr: bude řešeno s vedoucí AK pí Landovu.  
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Ad. 4.5.  

Přítomní studenti bakalářského studia speciální pedagogiky  se dotazují, zda se uvažuje o 
akreditaci navazujícího  studia, neboť tak byli informováni  v rámci  úvodního setkání se 
studenty.  

Studenti  poukazují na to, že v případě neakreditace navazujícího studia    se pro ně uvedený 
studijní obor stává neperspektivní, neboť vzhledem k jeho nastavení  nemají možnost být 
přijati na navazující studijní program na žádné jiné univerzitě.   Při absolvování uvedeného 
oboru na ZSF nezískají potřebné kompetence  a mohou pracovat pouze jako asistenti 
pedagoga,   k čemuž dostačuje  středoškolské vzdělání. Proto uvažují  v průběhu studia o 
přechodu  na jiný  bakalářský obor na jiné fakultě, který by jim umožnil pokračovat 
v navazujícím studiu.  

Vedení fakulty shledává problém jako závažný. Je nutné se jím dále zabývat .  

Zápis je doplněn o vyjádření vedoucí katedry psychologie a speciální pedagogiky doc. 
Šemberové, tak jak jej přednesla dne  2.11.2010  na zasedání kolegia děkana ZSF :  

     „Doc. Šemberová sdělila, že bakalářský obor Speciální pedagogika byl řádně akreditován 
včetně  kompetencí,  které  jeho  absolventům  garantuje.  Absolventi  bakalářského  stupně 
studia oboru Speciální pedagogika (Zdravotně sociální fakulty JU i jiných fakult) mohou 
pokračovat   v navazujícím magisterském   oboru   Speciální   pedagogika   na fakultách v 
České republice, kde je navazující magisterský obor akreditován a realizován.  

      Příprava navazujícího oboru Speciální pedagogika probíhá na Zdravotně sociální fakultě v 
souladu s Dlouhodobým záměrem rozvoje vědecké, pedagogické a další činnosti (2010-
2015).“ 

      Závěr :  Vyjádření doc. Šemberové bude prostřednictvím  studentských zástupců v AS 
tlumočeno  studentům bakalářského oboru speciální pedagogika. . 

 

Ad. 5. Různé  

5.1. Volby děkana ZSF 

Místopředsedkyně AS P.Zimmelová  podala  z pozice předsedkyně volební komise  informaci 
o  dosavadním průběhu voleb děkana ZSF. Volební komise zveřejnila jména kandidátů, kteří 
kandidaturu přijali. Jedná se o Doc. Kahouna,PhD., Doc. Kozlovou,PhD.,  Ing. Popkova, 
PhD., Prof. PhDr. Tóthovou,PhD., R.N.a Doc. Vurma,CSc. Připomínky k navrženým 
kandidátům je možné podat do 8. 11. k rukám předsedkyně volební komise, 15. 11. se koná 
akademická obec, na které se kandidáti na děkana představí. 22.11. 2010 se koná AS, který se 
bude zabývat pouze volbou děkana.  

5.2.Změna termínu zasedání AS 

 

Předseda senátu navrhuje posunout prosincové zasedání AS na 13.12.2010  

Hlasování  

PRO:  9 
PROTI:  0  
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ZDRŽEL SE: 0 
 
Senát schválil  konání prosincového AS dne 13.12.2010. 

5.3.Volba rektora 

Předseda AS upozorňuje na probíhající volby rektora JU, které by neměly zůstat ve stínu 
volby děkana ZSF. Shromáždění akademické obce JU se koná 3.11.2010. 

 

zapsala:  Věra  Pražmová 
 

Kontroloval: Ondřej Doskočil 
 

V Českých Budějovicích, dne 2.11. 2010 


